
Protokół Nr XXVII /2008
XXIV Zwyczajnej sesji  Rady Gminy Celestynów

odbytej w dniu 10 października  2008
w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie

W sesji udział wzięli:
1. Radni  Rady Gminy  Celestynów - wg załączonej listy obecności.
2. Wójt Gminy - Stefan Traczyk
3. Sekretarz Gminy - Dariusz Kołodziejczyk
4. Skarbnik Gminy -  Elżbieta Jaskulska 
5. Kier. Ref. GK - Paweł  Tomala  
6. Inne osoby zaproszone. 

Przewodniczący Rady  -  Bogdan Wójcik  -  dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz 
zaproszonych  gości.   Stwierdził,  iż   w  sesji  uczestniczy   14  radnych   (nie  obecna   A. 
Stefanowska)   co  stanowi    quorum niezbędne   do podejmowania   przez  Radę  Gminy 
prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:
1. Otwarcie  obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz  przyjęcie porządku obrad sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Rozpatrzenie  projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach.

1) dokonania zmian w budżecie  gminy Celestynów na rok 2008.
2) zbycia zabudowanej nieruchomości położonej w Ostrowie 21.
3) ustalenia   stawek  minimalnych  czynszu  z  tytułu  dzierżawy  gruntu  Gminy 

Celestynów.
4) ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 

nieruchomości  powstałej  na  skutek  wybudowania  urządzeń  infrastruktury 
technicznej.

5) nadania  nazwy ulicy.
6) przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę 

oraz zbiorowego  odprowadzania ścieków. 
7) uchwalenia  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym 

zasobem gminy Celestynów na lata 2009 – 2013.
4. Odczytanie  odpowiedzi na interpelacje  z poprzedniej Sesji. 
5. Udzielenie odpowiedzi na bieżące interpelacje i zapytania Radnych.
6. Sprawozdanie z działalności między  Sesjami  i dyskusja.
7. Sprawozdanie z wykonania inwestycji gminnych i dyskusja.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
10. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący obrad  - zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Radny T. Floriańczyk  -  wnioskował  o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  w 
sprawie nadania nazwy ulicy.  Poinformował, iż  Komisja  wnioskowała  o dostarczenie 
wykazu wszystkich ulic nie mających nazw w sołectwie Pogorzel tak,  żeby jedną  uchwałą 
nadać nazwy wszystkim ulicom. 

Przewodniczący obrad – poinformował, iż zgodnie z procedurą istnieje możliwość zabrania 
głosu  w sprawie za wnioskiem  lub przeciw wnioskowi. 
Przypomniał, iż zmianę w porządku obrad można dokonać bezwzględną większością głosów 
za  zgłoszonym wnioskiem.
Rada  -  przyjęła  wniosek 12  głosami, przy 2 wstrzymujących. 
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Wójt  Gminy  -  wnioskował o:
-  wprowadzenie do porządku obrad  jako  ppkt. 1a  projektu uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2008 rok.
Rada -  przyjęła wniosek jednogłośnie.

- wprowadzenie do porządku obrad jako ppkt. 1b projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 129/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 17 września 2008 roku w sprawie 
dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 2008.
Rada -  przyjęła wniosek jednogłośnie.

Przewodniczący obrad  -  zapytał, czy są inne uwagi do porządku obrad.
Uwag nie zgłoszono.

Wice Przewodnicząca Rady – Anna Maria Rosłaniec  -  odczytała  porządek obrad wraz z 
przyjętymi przez Radę wnioskami.   

Porządek obrad sesji Rady Gminy Celestynów
1. Otwarcie  obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz  przyjęcie porządku obrad sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Rozpatrzenie  projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach.

1) dokonania zmian w budżecie  gminy Celestynów na rok 2008.(pr. Nr 1)
2) dokonania zmian w budżecie  gminy Celestynów na rok 2008  (pr. Nr 2)
3) zmiany uchwały nr 129/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 17 września 2008 

roku w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 2008.
4) zbycia zabudowanej nieruchomości położonej w Ostrowie 21.
5) ustalenia   stawek  minimalnych  czynszu  z  tytułu  dzierżawy  gruntu  Gminy 

Celestynów.
6) ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 

nieruchomości  powstałej  na  skutek  wybudowania  urządzeń  infrastruktury 
technicznej.

7) przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę 
oraz zbiorowego  odprowadzania ścieków. 

8) uchwalenia  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym 
zasobem gminy Celestynów na lata 2009 – 2013.

4. Odczytanie  odpowiedzi na interpelacje  z poprzedniej Sesji. 
5. Udzielenie odpowiedzi na bieżące interpelacje i zapytania Radnych.
6. Sprawozdanie z działalności między  Sesjami  i dyskusja.
7. Sprawozdanie z wykonania inwestycji gminnych i dyskusja.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
10. Zamknięcie obrad. 
Rada  -  przyjęła porządek obrad jednogłośnie.

Ad. pkt. 2
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny T. Floriańczyk  -   w imieniu Komisji Ładu i Środowiska -  zapytał,  jakie działania 
zostały podjęte w celu wykonania naziemnego przejścia przez  tory kolejowe przy dworcu 
PKP w Celestynowie oraz poprosił  o dostarczenie   Komisji  dokumentacji  związanej z tą 
sprawą. 

Radny W. Kwiatkowski  -   poinformował, iż na ostatniej sesji Rady Gminy (17.09.08) zgłosił 
interpelację na temat  składania wniosków do programu RPO na inwestycje gminne. Radny 
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odpowiedzi nie otrzymał.   Z uwagi na wagę  tematu poprosił  o udzielenie odpowiedzi na 
dzisiejszej sesji.

Radna   A.  Rosłaniec  -  zapytała,  kto  jest  odpowiedzialny  za  udzielanie  odpowiedzi  na 
wnioski i interpelacje radnych oraz  mieszkańców gminy. Prosiła  również o informacje jak 
wyglądają prace nad tymi odpowiedziami. 

Radny R. Wicik  -  zapytał, czy została uzupełniona  dokumentacja na budowę  kanalizacji w 
Glinie i jak przedstawia się  sprawa drogi Glina – Dyzin.

Radny P. Rosłoniec - w związku z rozstrzygniętym przetargiem na działkę  w Regucie 
(dawna stacja paliw) zapytał,  czy została podpisana stosowna umowa z podmiotem, który 
wygrał przetarg oraz, czy wpłynęły jakieś środki z tego tytułu,  a jeśli tak, to kiedy pojawią się 
w budżecie. 

Radna D. Nowak  -  zapytała,  jakie p. Wójt podjął działania w sprawie drogi do Siwianki.  

Radny  B. Wójcik  -  zapytał:
- jaką na dzień dzisiejszy kwotę jest winna gmina wykonawcy kanalizacji w Pogorzeli,
- czy Urząd zamierza naliczać opłatę stałą za pobyt  sześciolatków  w SP przez 10 

godzin dziennie.  Przypomniał, że Komisja  Oświaty wyliczyła iż w skali roku byłoby to 
około 33 tys. zł.  Za pobyt sześciolatków  w przedszkolu opłata stała  była naliczana.

- czy  wysyłane   są  zarządzenia   Wójta  do  Urzędu  Wojewódzkiego   jako  organu 
nadzoru prawnego. 

- czy rzeczywiście  w którejś z placówek oświatowych na terenie gminy Celestynów 
spożywano alkohol w dniu Święta Celestynowa.   

Na obrady  przybyła radna A. Stefanowska.  W obradach od tego momentu udział wzięło 
15 radnych.

Ad. pkt. 3
Rozpatrzenie  projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach.
1) dokonania zmian w budżecie  gminy Celestynów na rok 2008.(pr. Nr 1 w zał.)

Projekt uchwały omówił jego autor Sekretarz Gminy. 
W imieniu organu wykonawczego zgłosił  autopoprawkę do projektu uchwały następującej 
treści: „w dziale 750- administracja publiczna, rozdz. 77023 – urzędy gmin, paragraf 4010, 
zamiast kwoty 165 tys.  zapisać kwotę 145 tys. „ 
Na koniec   wystąpienia zwrócił się do Rady z prośbą o poparcie ww.  projektu uchwały, który 
pozwoli   na  zabezpieczenie  środków  na  wynagrodzenia  dla  pracowników,  a  także  na 
realizację  kilku  przedsięwzięć,  które  należy  ocenić  pozytywnie  z  punktu  widzenia 
społecznego. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  – Piotr Rosłoniec -  przedstawił negatywne 
stanowisko   Komisji  dla  projektu  uchwały.   Komisja   w  głosowaniu  nad  projektem 
opowiedziała się 1głosem przeciw,  przy  7 wstrzymujących. 

Radny  W. Kwiatkowski  -  skierował  pytanie  do Sekretarza -     czy  kwota  pierwotnie 
planowana tj.  165 tys zł.  na wynagrodzenia, jest  kwotą na trzy miesiące tzn. październik, 
listopad, grudzień, czy tylko listopad i grudzień poprosił  o potwierdzenie tej informacji, jak 
również   wyjaśnienie  dlaczego  zabrakło  środków   w  budżecie   na  wynagrodzenia 
pracowników Urzędu.
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Sekretarz Gminy  -   poinformował,  iż  w budżecie gminy zabraknie  środków na wypłatę 
wynagrodzeń za miesiące listopad i grudzień.
Natomiast, jeżeli  chodzi o kwestię braku środków w budżecie gminy na wynagrodzenia to 
znajdowały się określone zapisy w prowizorium budżetowym, jednak w miesiącu  marcu br. 
Rada zmniejszyła  środki  na  wynagrodzenia.  Chcąc doprowadzić  do sytuacji  prawidłowej, 
należałoby  dać  pracownikom  wypowiedzenia  zmieniające   wynagrodzenia  albo  dokonać 
zwolnień.  

Radny  W . Kwiatkowski  -  skierował  pytanie do Wójta Gminy -  dlaczego po przyjęciu 
uchwały budżetowej  i wniosku Klubu Wspólnoty Samorządowej o zmniejszeniu  środków w 
administracji (na wynagrodzenia) nie został dostosowany  plan realizacji budżetu do uchwały 
budżetowej. 

Wójt  Gminy  -  poinformował,  iż  uchwała budżetowa z 15 marca br  była przedmiotem 
analizy   Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Ostateczna  wersja  budżetu   po  wszelkich 
poprawkach ukazała się  w miesiącu maju.  Pan Wójt  przypomniał, iż zwracał  uwagę Rady 
na  fakt,  że  przyjęcie  uchwały  budżetowej  w  postaci,  w  jakiej  została  przyjęta  będzie 
zmuszała Wójta do łamania prawa. 
W Kodeksie  Pracy jest   dokładnie  sprecyzowane,  w jaki  sposób zatrudnia  się  i  zwalnia 
pracowników. Przy zwolnieniach grupowych należą się pracownikom  dodatkowe odprawy, 
natomiast w przypadku zmian warunków płacy i pracy istnieje duże prawdopodobieństwo, że 
pracownicy   zgłosiliby  swe  roszczenia  do  Sądu  Pracy.   Zastosowanie  któregokolwiek  z 
wymienionych wariantów byłoby ze szkodą dla finansów gminy oraz jej funkcjonowania. 

Radny W. Kwiatkowski  -  zapytał,  jakie p.  Wójt   podjął  działania  w celu zapobieżenia 
powstałej sytuacji braku środków na wynagrodzenia. Uchwała budżetowa jest aktem prawa 
na podstawie  której  finansowana jest   realizacja  zadań,  w tym  również  wynagrodzenia 
pracowników.

Wójt Gminy   - poinformował, iż  pierwszą próbę w tym zakresie podjął 15 marca br.,  kiedy 
apelował  do  Rady  o  nie  zmienianie  prowizorium  budżetowego.  Zmiany  zaproponowane 
przez  p.  Sekretarza  są  mniejsze,  a  niżeli   te  które   znajdowały  się  w  prowizorium. 
Kierownictwo Gminy poszukuje   pracowników o niewielkich wymaganiach finansowych. Na 
dzień dzisiejszy   nie została zatrudniona  osoba do pozyskiwania funduszy unijnych. Urząd 
Gminy stara się działać w ramach  obsady, którą obecnie  posiada. 

Radny  W. Kwiatkowski  -  poinformował, że Wójt  Gminy wielokrotnie otrzymywał zielone 
światło na dokonanie istotnych  zmian w polityce kadrowej i  polityce wynagrodzeń.  Chodziło 
o stworzenie  motywacyjnego  systemu wynagrodzeń,  promocji  pracowników,  którzy na to 
zasługują  swoimi  osiągnięciami  w pracy zawodowej,   a   efektem ich pracy będą dobrze 
realizowane zadania i budżet. 
W ocenie radnego  p.  Wójt  z tego nie skorzystał,   a  podejmowane przez niego decyzje 
określił na co najmniej chybione.
Dodał, iż przedłożony radnym projekt uchwały jest ewidentnym szantażem wobec Rady, z 
manipulowaniem jej  w  odpowiedzialność  za   złe  zarządzanie  Urzędem,  nie  realizowanie 
zadań przede wszystkim inwestycji i kiepskie administrowanie. 
Radny  złożył propozycję do przedmiotowego projektu uchwały dot. 
- zmniejszenia proponowanej  kwoty na wynagrodzenia o połowę (przeznaczyć środki 

na jeden miesiąc – listopad)
- zobowiązania   Wójta  Gminy,  żeby  w  przeciągu  miesiąca  zaproponował  program 

naprawczy w zakresie polityki kadrowej oraz  polityki wynagrodzeń.
Pan Radny zwrócił się  do Przewodniczącego Obrad -  iż  jeżeli przychyli  się do tej
propozycji, chciałby  ww. wniosek skonsultować z p. Skarbnik i potem  poddać  pod
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ewentualne  głosowanie.

Sekretarz Gminy  -  w imieniu  organu wykonawczego wnioskował o odrzucenie propozycji 
radnego Kwiatkowskiego. Jako uzasadnienie podał kilka powodów. Podana   przez niego 
propozycja  stanowi   rozwiązanie   polityki  kadrowej.  Od  miesiąca  listopada  będą 
zabezpieczone  środki na wynagrodzenia w różnych postaciach mniejszych, większych bądź 
w postaci systemu premiowania jako dodatków specjalnych.
Dodatki  specjalne  w zależności  od  zaangażowania  pracowników  mogą być  włączone  w 
podstawy wynagrodzenia, bądź przedłużone.  Pracownicy którzy nie będą się starali –  nie 
będą mieć dodatku przedłużonego.  
Na dzień dzisiejszy  chcąc dostosować  wysokość  wynagrodzeń pracowniczych do uchwały 
budżetowej  należałoby  wypowiedzieć  warunki  pracy  i  płacy  albo  wypowiadać  umowy  o 
pracę.  Tego typu działania można byłoby podejmować w m-cu styczniu  przyszłego roku, 
aby uchronić Urząd od określonych kosztów.  Zdaniem p. Sekretarza proponowany projekt 
uchwały   dot.  zmian  w  budżecie  gminy  na  wynagrodzenia   pracownicze   -   stanowi 
propozycję wyjścia z sytuacji w roku bieżącym, zaś w roku przyszłym Rada kształtując nowy 
budżet gminy -  będzie miała czas aby  zastanowić się  nad unormowaniem tego tematu.
P. Sekretarz  opowiedział się więc przeciwko wnioskowi radnego W. Kwiatkowskiego dot. 
zmniejszenia  proponowanej kwoty  na wynagrodzenia  o  połowę. 

Radna  A.  Stefanowska  -   poinformowała,  iż  po  części  zgadza  się  z  opinią  radnego 
Kwiatkowskiego.   Uważa,  że Wójt  prowadząc politykę kadrową od początku roku wykazał 
się nieodpowiedzialnością.  W miesiącu marcu br.   Klub  Wspólnoty Samorządowej złożył 
wniosek  o  zmniejszenie  środków   w  dz.  administracji  celem   zmotywowania  Wójta  do 
racjonalnego wydatkowania środków i zatrudnienia specjalistów.  Klub liczył się z tym, że w 
pewnym momencie   Wójt   zwróci  się  do Rady o  środki  na zatrudnienie   specjalistów w 
sprawie pozyskiwania  środków z UE.   Radna jest rozczarowana, że taki zespół nie został 
powołany, a pan Wójt w międzyczasie zatrudniał (w ocenie radnej) niekompetentne osoby na 
różnych  stanowiskach.  Wszystkie  zmiany  wprowadzane  przez  Wójta  Gminy  w  zakresie 
administracji spowodowały to,  że  brakuje środków na wynagrodzenia. 
Radna  stwierdziła, że czuje się bardzo niekomfortowo w sytuacji, kiedy  musi  głosować, czy 
pracownicy Urzędu otrzymają wynagrodzenie,  czy też nie.   Wyraziła  życzenie,  żeby taka 
sytuacja  w przyszłym  roku budżetowym nie miała miejsca,  a p. Wójt   odpowiedzialnie 
wydawał środki finansowe. (dot. powołania zespołu do  pozyskiwania środków).

Radny T. Floriańczyk  -  poinformował, iż Rada  wielokrotnie wnosiła o powołanie zespołu 
do  pozyskiwania  środków  UE  zwłaszcza,  że  Gmina   prowadzi  tak  szerokie  inwestycje 
kanalizacyjne.    Dodał,  iż  w przeciągu  dwóch  lat  na  stronie  internetowej  Urzędu  Gminy 
ukazało się  45 ogłoszeń o naborze na wolne stanowiska w roku ubiegłym  24, a w bieżącym 
21. Dane te obrazują  politykę kadrową  prowadzoną  w Urzędzie. 

Radny  P.  Rosłoniec  -    stwierdził,  iż  nieprawdą  jest,   że  Rada  zmniejszyła  środki  w 
budżecie na pensje  w roku bieżącym.  Poinformował, iż  w swojej wypowiedzi będzie opierał 
się  o § 4010  w budżecie 2006 rok  § wynosił dziewięćset kilkanaście tysięcy zł.,  w 2007 
roku -   milion trzydzieści trzy tys. zł., zaś  w roku  2008 milion czterdzieści cztery  tysiące zł. 
Ponadto  w r. 2007  wystąpiły  odprawy dla poprzedniego kierownictwa. Budżet  roku 2008 
został  przyjęty w marcu i  nie został uchylony przez RIO, więc był obowiązujący. Pan Wójt 
miał więc już od m-ca marca wiedzę,  jaki posiada budżet na wynagrodzenia pracownicze 
(  1  mln  44  tys.  zł.  ).  Chociaż  rada  na  sesji  marcowej  zmniejszyła  budżet  na  pensje 
pracowników o ok. 189 tys. zł.  -  p. Wójt faktu tego  nie przyjął do wiadomości i środki nadal 
wydatkował nie podejmując żadnych działań w kontekście uzdrowienia sytuacji zatrudniając 
nowych pracowników.   Zatrudnienie  w Urzędzie Gminy od  2007 roku wzrosło o ok. 
10 pracowników i było nieracjonalne.  Prosił o informację wyjaśniającą w tym temacie. 
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Radny W. Kwiatkowski  -  podtrzymał złożoną  przez siebie propozycję, która  jak wynika z 
dyskusji wychodzi naprzeciw stanowiskom radnych.  W toku są prace nad projektem budżetu 
na  2009  rok  i  p.  Wójt   winien  poważnie   zastanowić  się  nad  propozycjami  w  zakresie 
uzdrowienia trudnej sytuacji z budżetem na zatrudnienie w Urzędzie Gminy.   P. Wójt winien 
przygotować  dla  Rady  program  naprawczy  w  zakresie  polityki   kadrowej  i  polityki 
wynagrodzeń bowiem  zdaniem radnego stracił wotum zaufania Rady.  
Jeżeli  chodzi  o  propozycję   opracowaną przez Sekretarza w projekcie  uchwały  -   radny 
stwierdził, iż nie stanowi ono żadnego programu, ani też nie przypomina  w niczym polityki 
kadrowej. 

Sekretarz Gminy  -   poinformował, iż  ma nadzieję że Regulamin Organizacyjny  Gminy 
zostanie  zmieniony  w  pewnym  zakresie  i   zbędne  komórki  zostaną  usunięte.   Przy 
odpowiedniej polityce kadrowej i przy współpracy  radnych  uda się  wypracować  pewną 
kwotę bazową na podstawie której będzie  można zastanowić się jaka  kwota wynagrodzeń 
miesięcznych byłaby do przyjęcia w budżecie.
Dodał,  iż  dobrze  merytorycznie   przygotowanie  pracowników  gwarantuje  prawidłowe 
realizowanie  zadań,  realizację  inwestycji,  pozyskiwanie  środków unijnych  na czym zyska 
gmina i jej mieszkańcy.  

Radny  P.  Rosłoniec   -   stwierdził,  iż   wypowiedź  p.  Sekretarza,  jako  człowieka 
dotrzymującego słowa -  odbiera z pewną satysfakcją, w odróżnieniu do słów i postępowania 
P. Wójta.  P. Wójt  podchodzi do stanowiska Rady  lekceważąco i nie patrzył   na to, że 
ograniczyła  ona  środki  przyznając  nagrody  pracownikom  raczej  nie  tym,  najmniej 
zarabiającym.   
Radny Rosłoniec uznał, że propozycja radnego Kwiatkowskiego dot. przyznania  w obecnej 
uchwale na zatrudnienie połowy środków  -  wydaje się słuszna.
P. Wójt najpewniej nie podejmie polityki oszczędnościowej, skoro zlekceważył wcześniejsze 
ograniczenia środków przez Radę. 
Radny nawiązał następnie do potrzeby przyjęcia budżetu na rok 2009 -  do końca br., a 
najpóźniej w styczniu roku przyszłego. 
Rada winna  mieć przedłożoną szczegółową  strukturę organizacyjną  i potrzeby kadrowe 
Urzędu, aby mogła podjąć stosowne przedsięwzięcia mające zabezpieczyć potrzeby na tym 
odcinku. 

Radny W. Kwiatkowski  - przysłuchując się przebiegającej dyskusji – uznał, iż temat nie jest 
do końca przygotowany, aby Rada  mogła podjąć na dzisiejszej sesji ostateczną decyzję.  
P. Wójt winien przygotować dla Rady  zarys polityki  kadrowej i  wynagrodzeń w Urzędzie 
Gminy.   Sytuacja  wynikła  na  tym  odcinku  jest   bardzo  niekomfortowa.   Skoro  Rada 
przegłosowała poprawkę  w budżecie na 2008 rok zmieniając  budżet na wynagrodzenia - 
winna teraz szanować swoje decyzje. 
Skoro  RIO  nie  zakwestionowało,  ograniczeń  wydatków  na  wynagrodzenia  pracowników 
Urzędu  - to uchwała Rady jest obowiązującym aktem prawnym do realizacji  przez Wójta 
Gminy. 

Radny P. Rosłoniec  -  wnioskował o  wykreślenie  w pkt. 1 uzasadnienia projektu uchwały 
zapisu:  „a  tym samym mają charakter  obligatoryjny  i  muszą być  poniesione”  a dopisać 
następujące zdania:
„W dniu 15 marca br. Rada Gminy uchwalając budżet na 2008 rok zapisała w paragrafach 
płacowych UG (dział 750, rozdział 75023) kwoty niższe niż w projekcie budżetu, Wójt jednak 
dalej realizował swoje założenia  w oparciu o prowizorium. Doprowadziło to do sytuacji, że 
zabraknie  środków finansowych  na  wypłaty  dla  pracowników UG.   Wobec  powyższego, 
Rada Gminy  jest zmuszona dokonać tych przesunięć”
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Sekretarz  Gminy -   poinformował,  że   jeżeli  zostanie   zamieszczony  taki  zapis  w 
uzasadnieniu  może  to  stać  się    podstawą  do  uchylenia   uchwały  przez   RIO.  Takie 
stwierdzenie Rada  może przyjąć w formie  Stanowiska.
Postawił  wniosek  o  nie  zamieszczanie   takiego  zapisu  w  uzasadnieniu  przedmiotowej 
uchwały.  

Przewodniczący Rady  -  stwierdził, iż takie uzasadnienie ma na celu zwrócenie  uwagi, że 
Rada akceptuje  z konieczności taki projekt uchwały,  wyrażając jednak stanowisko z którego 
wynika niepokój, że polityka kadrowa prowadzona  jest przez Wójta  w  sposób nie właściwy.

Głosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego p. Rosłońca.
Rada   przyjęła  wniosek 7 głosami, przy 7 wstrzymujących.

Radny W. Kwiatkowski  -  wnioskował o zmniejszenie wydatków w dz. 750 – Administracja 
publiczna,  rozdz.  75023 – Urzędy Gmin, miast  i  miast  na prawach powiatu o połowę. 
Również o zmniejszenie wydatków bieżących w rozdz. 75011- Urzędy wojewódzkie o połowę 
kwoty  widniejącej  w  przedmiotowym  projekcie  uchwały  oraz  o  zmniejszenie  wydatków 
bieżących  w rozdz.  75095  –  Pozostała  działalność  także  o  połowę  kwoty  widniejącej  w 
projekcie uchwały. 
Jednocześnie  przy założeniu  (co nie  jest  treścią tego wniosku),   że pan wójt  przygotuje 
program naprawczy w zakresie polityki kadrowej i polityki wynagrodzeń w Urzędzie Gminy i 
przedstawi go Radzie w m-cu listopadzie br. 

Przewodniczący Rady  -  poinformował, iż zgadza się z przedmówcami, iż polityka kadrowa 
prowadzona jest niewłaściwie, jednakże tak istotny  wniosek winien być złożony na piśmie 
dużo wcześniej. Ponadto wniosek radnego Kwiatkowskiego nie był zgłoszony na posiedzeniu 
Komisji  Finansów.   Każdy  z  radnych  wyraził  swoje  stanowisko  na  posiedzeniu  Komisji 
(łącznie  z  radnym  Kwiatkowskim)  w  głosowaniu,  ale  żadnych  wniosków  nie  zgłoszono. 
Wobec powyższego  wnioskował  do Rady o poparcie  prośby p. Sekretarza, żeby wniosek 
odrzucić. 

Głosowanie wniosku radnego Kwiatkowskiego o wniesienie poprawki do projektu uchwały. 
Rada  wniosek odrzuciła  10 głosami, przy 2 głosach za, i  3  wstrzymujących się. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 
2008 rok (pr. Nr 1)
Rada  -  podjęła uchwałę 9 głosami przy 2 przeciwnych i 4 wstrzymujących. 

2) dokonania zmian w budżecie  gminy Celestynów na rok 2008  (pr. Nr 2)

Główna  księgowa   -   Elżbieta  Jaskulska -   poinformowała,   że  projekt  uchwały  był 
szczegółowo  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  Finansów.   Następnie  omówiła 
wprowadzone  poprawki do uzasadnienia.  

Przewodniczący Komisji Finansów – Piotr Rosłoniec - poinformował, iż  Komisja Finansów i 
Inwestycji  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały.
Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

3) zmiany uchwały nr 129/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 17 września 2008 roku w 
sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 2008.

Projekt uchwały  omówiła  Skarbnik Gminy.
Komisja  Finansów i Inwestycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Radny  R.  Wicik   -   poinformował,  iż    Klub  Radnych  „Tu  jest  Mój  Dom”  przygotował 
poprawkę do tego projektu uchwały.  Poprawka dotyczy zwiększenia wydatków z tytułu  nie 
zrealizowanych dochodów, o których mówi   uchwała o  nie wygasających środkach, (dot. 
budowy boiska w Starej Wsi).  
Wniosek radnego R. Wicika o wprowadzenie następującej poprawki do projektu uchwały:
po paragrafie 1 projektu uchwały  wprowadza się paragraf 2, paragraf 1 i 2 z poprawki stają 
się paragrafem 2  w brzmieniu:  
„zwiększa się  dochody budżetowe o kwotę 40.000 złotych
Dział 758 Rozliczenia różne, rozdział 75814 paragraf 097 różne rozliczenia finansowe (środki 
własne) -  40.000,00
oraz  zwiększa  się wydatki  budżetowe o kwotę  40.000,00 złotych dział  801 – oświata i 
wychowanie, rozdz. 80101 – szkoły podstawowe,  § 6050 – wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych  40.000,00 zł.  Paragraf  2  projektu   uchwały  staje  się  paragrafem 3.  Po  tej 
zmianie po paragrafie 3 wprowadza się paragraf 4 w brzmieniu:  dokonuje  się zmian  w 
uchwale budżetowej w załączniku wydatki na wieloletnie programy inwestycyjne realizowane 
w latach  2008 -  2010 przez  gminę Celestynów który stanowi integralną część uchwały. 
Paragraf 3 i 4 projektu  stają się odpowiednio paragrafami 5 i 6 .

Radny W. Kwiatkowski  -skierował pytanie do wnioskodawcy, z czego wynika, że kwota 40 
tys. zł. ma być zabezpieczona w budżecie na rok 2008. Jeżeli  taka kwota ma wystąpić w 
budżecie, to jakie czynności winien podjąć p. Wójt jako realizator budżetu.  

Radny  R. Wicik  - poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Finansów Klub wnioskował  o 
umieszczenie  w  budżecie  gminy   kwoty  105  tys.  zł.  Wg informacji  uzyskanej  z  Urzędu 
Gminy  wynika,   że 40 tys.  zł.  wystarczy na wykonanie  projektu,  który w bieżącym roku 
zostałby zrealizowany na tą inwestycję. 

Radna A. Rosłaniec. -   poinformowała, iż  projekt poprawki został zgłoszony na posiedzeniu 
Komisji  Finansów.   Korzystając   z uwag Komisji   i  przedstawicieli  Gminy,  Klub  dopełnił 
wszelkich  starań  aby  zaspokoić  oczekiwania  wysokiej  Rady  i  Urzędu  Gminy.  Została 
zgłoszona   poprawka na kwotę  105 tys.  zł.,   która była  przeznaczona w 2007 roku na 
budowę  infrastruktury  sportowej  w  Starej  Wsi,  a  która  z  różnych  powodów  nie  została 
wydana przez Urząd Gminy.  Wobec  powyższego  kwota powyższa została   przeniesiona 
do  budżetu  na  2008  rok  jako  środki  niewygasające  (31  sierpnia  br.  minął   termin 
przygotowania inwestycji).  
Zasadnym jest, żeby ta inwestycja na terenie szkoły w Starej Wsi powstała, bowiem   z tej 
infrastruktury korzystałoby około  500 osób.  Kwota  40 tys. zmieniona została  po uwagach 
Komisji  Finansów  i  Urzędu  Gminy.  Klub  otrzymał   zapewnienie,  że  kwota  ta  będzie 
wystarczającą  na przedstawienie  projektu technicznego i złożenie wniosku  w terminie do 5 
grudnia br.  
P.  radna  wyraziła  nadzieję,   że  p.  Wójt  złoży  aplikację  i  uzyska  środki  na  powyższą 
infrastrukturę.    Nadmieniła,  iż zadanie to winno otrzymać nazwę: „Budowa infrastruktury 
sportowej służącej edukacji przy SP Stara Wieś”.  

Radny W. Kwiatkowski  -  poprosił p. Wójta  o potwierdzenie, czy temu zadaniu zostanie 
nadany bieg (wykonanie dokumentacji technicznej, przygotowanie wniosku) do 5 grudnia br. 

Wójt  Gminy  -   poinformował,  iż   sprawa  była  przedyskutowana  i   jest   realna  do 
zrealizowania. 
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Pani B. Markowska  - Kierownik GOPS -  poinformowała, iż  17 września br. uchwałą Nr 
129/08  Rada  wprowadziła  do  budżetu  środki  unijne   Z  uwagi  na  to,  że    RIO 
zakwestionowało  część uchwały dot. zakupów,  które winny być  rozpisane na inwestycje 
-został przygotowany projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 129/08.  
Zaznaczyła,  iż  zapis,   o jakiego wprowadzenie wnioskuje radny Wicik nie występował  w 
uchwale   129/08.   Wobec  powyższego  zdaniem  p.  Markowskiej  nie  powinny  być 
wprowadzane  żadne inne zapisy do projektu uchwały, prócz  zmian  wskazanych przez RIO. 

Radca Prawny  - poinformował, iż istnieje zasadnicza różnica między  obecnym projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie,  a poprzednimi dwoma.  Obecny projekt 
wychodzi naprzeciw  oczekiwaniom RIO, która miała zastrzeżenia co do samego rozpisania 
wydatków na pomoc społeczną.   Winien  być  przygotowany oddzielny projekt w sprawie 
dokonania zmian w budżecie,  w którym byłby zapisany zgłoszony wniosek. 

Radny  R.  Wicik  -  poinformował, iż po przeanalizowaniu tej kwestii  wycofuje zgłoszony 
wniosek.  Jednakże Radny chciałby uzyskać deklarację od p. Wójta, że na najbliższej sesji 
Rady  zostanie przedłożony stosowny  projekt uchwały w tym temacie.  
Następnie  przekazał   uzupełniony wniosek  o dofinansowanie  w ramach tego projektu. 

Wójt  Gminy -   podziękował  za  wkład   pracy  Klubu  w  przygotowanie   wniosku. 
Poinformował,  iż  stosowny  projekt  uchwały  w brzmieniu,   w jakim została opracowana 
poprawka zostanie przygotowany na najbliższą sesję Rady dla dobra tej inwestycji i dobra 
funkcjonowania finansów w naszej gminie .  

Głosowanie projektu  w sprawie zmiany uchwały nr 129/08 Rady Gminy Celestynów z dnia 
17 września 2008 roku w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na rok 
2008
Rada  podjęła uchwałę  11 głosami, przy 3 wstrzymujących.

Obrady opuścili  radni  (A. Rosłaniec, S. Pindara, R. Wicik)

4) zbycia zabudowanej nieruchomości położonej w Ostrowie 21. (w zał.)

Projekt   uchwały   omówił   Piotr  Gach –  p.o  kierownika  referatu  geodezji  i  gospodarki 
nieruchomościami. 

Komisja  Oświaty  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Przewodniczący Rady  -  zgłosił   wniosek formalny o nie prowadzenie dyskusji  nad ww. 
projektem.  (projekt omawiany był na Komisji Finansów i Inwestycji)

Wniosek został przyjęty. 

Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie  (12 głosami)

5) ustalenia  stawek minimalnych czynszu z tytułu dzierżawy gruntu Gminy Celestynów.
(w zał.)

Projekt   uchwały   omówił   Piotr  Gach –  p.o  kierownika  referatu  geodezji  i  gospodarki 
nieruchomościami. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów -   poinformował,  iż  projekt  zawiera  dużo 
niewiadomych.  Głównym  zastrzeżeniem  jest  fakt,  że  nie  zawiera  on  materiałów 
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porównawczych,  jak  przedstawione  kwoty  wyglądają  w  stosunku  do  stanu  obecnego. 
Komisja  przegłosowała  wniosek  o  zwrócenie  przedmiotowego  projektu   uchwały  do 
wnioskodawcy celem uzupełnienia o odpowiednie informacje. 

Radny W.  Kwiatkowski  - dodał, iż  chodzi tu przede wszystkim o przygotowanie wyjaśnień 
do projektu uchwały w zakresie  skutków finansowych,   które winny być załącznikiem do 
projektu.  

Głosowanie imienne projektu uchwały.
Rada  - odrzuciła projekt uchwały jednogłośnie  . (12 głosami)

6) ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 
nieruchomości powstałej na skutek wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. 
(w zał.)

Projekt   uchwały   omówił   Piotr  Gach –  p.o  kierownika  referatu  geodezji  i  gospodarki 
nieruchomościami. 

Przewodniczący Komisji  Ładu i Środowiska  -  Tadeusz Floriańczyk  -  poinformował,  iż 
projekt uchwały analizowany był przez Radę po raz drugi (pierwszy raz w m-cu marcu br.) i 
nadal nie zawiera analizy środków finansowych; brak jest również  porównania, jak te stawki 
kształtują się w innych gminach.    Komisja Ładu zaopiniowała projekt uchwały negatywnie. 

Przewodniczący  Rady  -   przerwał  dyskusję  nad  ww.  projektem,  z  uwagi  na  to,  iż 
wskazaniem Komisji Finansów było  skierowanie projektu uchwały do wnioskodawcy, celem 
uzupełnienia  w  odpowiednie dane, jakie wyznaczyła Komisja. 

Rada  odrzuciła projekt uchwały jednogłośnie (12 głosami)

7) przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  oraz 
zbiorowego  odprowadzania ścieków.  (w zał. )

Projekt uchwały omówiła  dyrektor  Gospodarki Komunalnej  Magdalena Łukomska.

Komisja  Ładu i  Środowiska  zaopiniowała projekt  uchwały pozytywnie.  (tym bardziej,  że 
stawki nie zmienią  się do końca roku). 

Rada  -  podjęła  uchwałę jednogłośnie  (12 głosami)

8) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 
Celestynów na lata 2009 – 2013.

Projekt uchwały omówiła  dyrektor  Gospodarki Komunalnej  Magdalena Łukomska.
Program zawiera  wytyczne do działań  zasobem mieszkaniowym gminy, opisany jest stan 
mienia, który pogarsza się z roku na rok.   W nowym programie zostały ujęte propozycje 
przeznaczenia lokali, koniczności rozbiórki lokali, które są  w bardzo złym stanie technicznym 
i   zagrażają  życiu  ich  mieszkańcom.  W  tym  projekcie  wskazane  są  również  lokale  lub 
budynki,  które  należałoby  sprzedać.  Program  zawiera  propozycję   wybudowania  dwóch 
budynków wielorodzinnych, które rozwiązałyby sprawę przeniesienia lokatorów z budynków 
przeznaczonych do rozbiórki oraz rozwiązałyby sprawę podań o przyznanie lokali socjalnych 
dla rodzin znajdujących się  w trudnej sytuacji rodzinnej.  
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Przewodniczący Komisji  Ładu i Środowiska  - Tadeusz Floriańczyk -   poinformował, iż w 
tym programie zaplanowana jest sprzedaż lokali komunalnych, jak również nieruchomości. 
Byłoby  dobrze,   żeby  p.  Wójt,  planując  inwestycje  na  lata  następne  wziął  pod  uwagę, 
założenie,  aby  środki  uzyskane  ze  sprzedaży  przeznaczane  były  na  budowę  nowych 
mieszkań.
Komisja  - zaopiniowała  powyższy projekt pozytywnie.  

Rada  -  podjęła  przedmiotową uchwałę jednogłośnie. (12 głosami)

Ad. pkt 4
Odczytanie  odpowiedzi na interpelacje  z poprzedniej Sesji. 

Radny  P. Rosłoniec  odczytał odpowiedzi, jakie otrzymał na interpelacje złożone na  sesji 
Rady Gminy w dniu 17 września br.  

Pytanie: kiedy i o jaką  ocenę wystąpił p. Wójt do Kuratorium w sprawie dyr. Przedszkola
Samorządowego w Celestynowie.
Odp.   Wójt  Gminy  Celestynów  wystąpił  o  ocenę  cząstkową  pracy  dyr.  Przedszkola 
Samorządowego  w Celestynowie w miesiącu sierpień  2008.

Pytanie: czy inwestycje kanalizacyjne zostały przejęte przez Gospodarkę Komunalną jeśli tak
to na jakiej podstawie. 
Odp. inwestycje związane z budową sieci kanalizacyjnej są w trakcie przejmowania przez
Gospodarkę Komunalną w Celestynowie na podstawie statutu Gospodarki Komunalnej 
zatwierdzonego uchwałą  Nr 225/06 z dnia 29.08.2006 roku.   Wójt  Gminy polecił jednostce
wykonywanie powyższych zadań i podpisał w tej sprawie stosowną umowę. 

Radny nadmienił, iż cytowane wyżej pisma są podpisane z upoważnienia p. Wójta,  a
odpowiedzi udzielał p. Marcin  Gawrylik  - kierownik Ref. Promocji i Informacji. 
Stwierdził,  iż jedna odpowiedź jest błędna, ponieważ w cytowanym dniu nie była  podjęta 
przytoczona uchwała.   W związku z powyższym  wnioskował o udzielenie odpowiedzi na 
powyższe pytania przez osobę kompetentną.  Dodał,  iż nie po raz pierwszy udzielane są 
odpowiedzi nie na temat i nieprawdziwe.   

Przewodniczący Rady – poinformował, iż  na ostatniej sesji radny  M. Rosłoniec poruszył 
temat  spożywania alkoholu na terenie szkoły w Dniu Celestynowa.   
Przewodniczący zadał w tej kwestii pytanie „ czy rzeczywiście  w którejkolwiek  z placówek 
oświatowych na terenie gminy Celestynów spożywano alkohol w dniu Święta Celestynowa. 
Odpowiedzi  z  upoważnienia  Wójta  Gminy  udzielił  M.  Gawrylik,  cyt.  co  roku   zgodnie  z 
uchwałą Nr 6/03 RG oraz zmianą w powyższej  uchwale  dokonaną uchwałą  Nr  55/07 z 
24.09.07  spożywanie  alkoholu  podczas  obchodów   Dnia  Celestynowa  oraz   nocy 
sylwestrowej jest dopuszczalne”. 

Przewodniczący Rady  -  stwierdził, iż  odpowiedź jaką otrzymał nie jest  odpowiedzią na 
zadane przez niego pytanie.  
Poinformował, iż z materiałów źródłowych wynika, że tego typu kwestie reguluje ustawa o 
wychowaniu w trzeźwości której art. 14, ust. 1 brzmi:  „zabrania się sprzedaży podawania i 
spożywania  napojów  alkoholowych   na  terenie   szkół  oraz  innych  zakładów i  placówek 
oświatowych wychowawczych, opiekuńczych i domów  studenckich”.   Przez  pojęcie obiekt 
oświatowy rozumie się nie tylko budynek szkoły, ale również teren przyszkolny.  Jeśli mowa 
jest o  wyjątku, o którym mówi uchwała gminy, to jest to  teren wydzielony,  ale z wyjątkiem 
obiektów wymienionych w ustawie. W  żaden więc sposób nie wolno tego robić na  terenach, 

11



które wyklucza  ustawa.  W związku z tym, jeżeli spożywany był alkohol na terenie  szkolnym 
było to wykroczeniem, na które winna być stosowna reakcja Wójta.  
Przewodniczący Rady zwrócił się  do p. Wójta z prośbą,     żeby  na interpelacje odpowiadały 
osoby kompetentne, aby nie kompromitowały  ani p. Wójta,  ani siebie. 

Ad. pkt 5
Udzielenie odpowiedzi na bieżące interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacja radnego  T. Floriańczyka    - dot. wykonania naziemnego przejścia przez  tory 
kolejowe przy dworcu PKP w Celestynowie. 

Odpowiedzi udzielił P. Tomala -  kierownik referatu gospodarki komunalnej. Poinformował, iż 
do momentu    modernizacji linii kolejowej na trasie Lublin – Warszawa,  PKP będzie miało 
obowiązek wykonania przejścia naziemnego zgodnego z atestami Unii Europejskiej. Koszt 
takiego przejścia będzie wynosił około 500 tys. zł. Na dzień dzisiejszy PKP przejścia nie jest 
w stanie zrealizować, chyba, że Gmina wykona je na własny koszt. 

Interpelacja radnego W. Kwiatkowskiego  -  dot.  składanych wniosków  do programu RPO 
na inwestycje gminne.  

Odpowiedzi   udzielił  Sekretarz  Gminy.  Poinformował,  iż   wnioski  zostaną  złożone do 
następujących funduszy: 
1) WFOŚiGW program operacyjny infrastruktura i  środowisko – zadanie budowa systemu 
kanalizacji zbiorczej  w gminie Celestynów w miejscowości Celestynów i Pogorzel  -  wniosek 
przygotowuje p. Orłowska, 
2)  RPOWM(regionalny   program  operacyjny  województwa  mazowieckiego)  –Priorytet  3 
regionalny  system  transportowy  działanie   3.1  Infrastruktura  drogowa  –  drogi  gminne 
zadanie budowy  droga Jatne – Glina oraz ulice Rękasa, Inżynierska, 
3)  Regionalnego  Programu  operacyjnego  Województwa  Mazowieckiego  -  tworzenie  i 
poprawa warunków dla kapitału ludzkiego zadanie 7:1 Infrastruktura służąca ochronie życia 
zadanie termomodernizacja SPZOZ.
Dodał, iż  będzie również przygotowywany stosowny wniosek,  w celu pozyskania środków 
na budowę  boiska w Starej Wsi. `

Radny  W. Kwiatkowski -  wnioskował o wsparcie ze strony urzędników gminy p. dyrektor 
Zespołu  Szkół  w  celu   skutecznego  złożenia   wniosku  na  dofinansowanie  modernizacji 
budynku szkolnego. 

- wyjaśnienia dot. rodzaju zadań kanalizacyjnych,  na które  będzie składany wniosek. 

P. Tomala   -  poinformował, iż obecnie  składany wniosek dot.  zadań IX, X, XI.  Natomiast, 
jeżeli chodzi o termomodernizację szkół,  to do końca października wykonawca  dostarczy 
gotowy projekt. 

Interpelacja  radnej  A.  Rosłaniec  -  dot.  udzielania  odpowiedzi  na  wnioski  i  interpelacje 
radnych oraz   mieszkańców gminy.

Z uwagi na nieobecność radnej odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Interpelacja radnego  R. Wicika  - dot.  uzupełnienia  dokumentacji na budowę  kanalizacji w 
Glinie i sprawy drogi Glina – Dyzin.
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Odpowiedzi udzielił P. Tomala  - który poinformował, iż obecna droga jest drogą zwyczajową 
i nie ma jej na mapie. Była propozycja, żeby tą drogę przeprowadzić przez teren zajmowany 
przez Komendę Stołeczną  Policji w Warszawie.   Komenda na powyższe wyraża zgodę pod 
warunkiem, iż gmina budowę tej drogi przeprowadzi na własny koszt (chodzi o przesunięcie 
ogrodzenia). Koszt takiego zadania w 2007 roku wynosił około 300 tys. zł. Należy uzyskać 
również zgodę Dyrekcji Lasów Państwowych  na dzierżawę gruntów.  Koszt budowy tej drogi 
wynosi około 1 mln. złotych. 
W zakresie dokumentacji na kanalizację w Glinie zostały przeznaczone dodatkowe środki na 
dokończenie  projektu. Jednakże z uwagi na to, iż część mieszkańców nie wyraziła zgody na 
proponowany  przebieg  kanalizacji,   projekt  jest  nieaktualny.   Wobec  powyższego  całą 
procedurę  trzeba zacząć od początku. 

Interpelacja radnego  P. Rosłoniec – dot. rozstrzygniętego przetargu na działkę  w Regucie 

Odpowiedzi  udzielił  Piotr  Gach  –  p.o.  kierownika  referatu  geodezji  i  gospodarki 
nieruchomościami. Poinformował,  iż przetarg ustny nieograniczony wygrała firma Intropak; 
w  trakcie przygotowań jest umowa dzierżawy. 
 
Interpelacja radnej  D. Nowak  - dot.  drogi do Siwianki. 

Odpowiedzi  udzielił  Piotr  Gach –  p.o.  kierownika  referatu  geodezji  i  gospodarki 
nieruchomościami  –  poinformował,   iż  Urząd  Gminy Celestynów realizuje  porozumienie 
zawarte przez Starostę Otwockiego, Gminę Kołbiel, Jednostkę Wojskową w Celestynowie i 
Gminę  Celestynów,  dot.  budowy  odcinka   dwóch  dróg,  budowy   odcinka   drogi  przy 
Jednostce Wojskowej i budowy odcinka  drogi do miejscowości Siwianka.  W  porozumieniu 
zawartym przez wymienione organy zostało sprecyzowane,  jakie  obowiązki  przyjmują  na 
siebie  w  zakresie  budowy  tych  dwóch  dróg.  Obowiązkiem  gminy  Celestynów  było 
przygotowanie dokumentacji na budowę drogi, na odcinku od trasy Nr 17  do wsi Siwianka 
(800 mb)  W tej  sprawie zostało przygotowane zapytanie ofertowe  na które nikt  się nie 
zgłosił. Zapytanie ofertowe zostanie ponowione.

Radny B. Wójcik  - stwierdził, iż zapis budżetowy  mówi wyraźnie  o  przeznaczeniu  na ten 
cel 20 tys. zł.  Fizycznie  budowę dróg przejęła Gospodarka Komunalna, ale środków  na ten 
cel nie otrzymała. 

Radny M. Rosłoniec  -  przypomniał, iż spotkanie trójstronne: starosta otwocka, wójt gminy 
Kołbiel i wójt gminy Celestynów  odbyło się  z udziałem członków Komisji Rewizyjnej.  Na 
spotkaniu tym  powstało  porozumienie trójstronne,  które zdecydowanie zamykało sprawę 
Siwianki.   Niestety  na  skutek  opieszałego  działania  Wójta,   sprawa  ciągnie  się  do  dnia 
dzisiejszego,  a  dot. ona tylko wywiezienia gruzu.  

Wójt  Gminy -  poinformował,  iż w  porozumieniu,   które zawarł  jego  poprzednik  jest 
zapisane, że  gmina Celestynów przygotuje projekt na wykonanie drogi do Siwianki. Środki 
na to zadanie  są  zabezpieczone w budżecie gminy w  kwocie 20 tys. zł. 
Natomiast  gmina posiada trochę gruzu, który  chce przekazać gminie Kołbiel. 
Na chwilę obecną porozumienie jest  realizowane  . 

Dyr.  Gospodarki  Komunalnej  M. Łukomska –  poinformowała,  iż  Gospodarka Komunalna 
przejęła  utrzymanie  dróg.  Wg  jej  wiedzy,  gminy  Celestynów  i  Kołbiel  oraz  Starostwo 
Powiatowe miały przekazać po 100 tys. zł.   Za powyższe środki miały być zrobione:  odcinek 
drogi od JW do drogi krajowej Nr 50 oraz odcinek drogi od szosy lubelskiej do granicy wsi 
Siwianka.  Poza  kwotą  100  tys.  zł.,  gmina  Celestynów  zobowiązała  się  do  wykonania 
dokumentacji i  uzyskania pozwoleń.  Gmina Celestynów wpłaciła już kwotę 100 tys. zł. czyli 
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zrealizowała  swój udział na wybudowanie drogi asfaltowej od szosy Lubelskiej do Siwianki. 
Natomiast   zostało jeszcze  zobowiązanie wykonania  dokumentacji.   Wg stanu na dzień 
dzisiejszy  -   ponieważ   gmina nasza wpłaciła  swój  udział  wykonana  jest  droga,  będąca 
drogą gminną w gminie Kołbiel.  W momencie,  kiedy zostanie  wykonana dokumentacja, 
Wójt   Kołbieli  ma obowiązek sfinansować wykonanie drogi  na naszym terenie zgodnie z 
założeniami porozumienia.  Środki na ten cel otrzymał. 

Interpelacje radnego  B. Wójcika   -  dot:
- wysokości  zadłużenia   gminy wobec  wykonawcy kanalizacji  w Pogorzeli  na dzień 

dzisiejszy,(uzupełniając pytanie zapytał, czy prawdziwe są pogłoski, z których wynika, 
że jest to ponad 2 mln zł.)

Odpowiedzi udzieliła dyrektor  Gospodarki Komunalnej  -  która poinformowała, iż  ponad 2 
mln zł. jest to kwota faktury, jaka będzie wystawiona  w związku z odbiorem robót.  Faktura 
ta jest  jeszcze nie  wystawiona.    Zostały przeprowadzane czynności  odbiorowe.  Odbiór 
został  dokonany  pod  warunkiem  usunięcia  stwierdzonych  usterek  w terminie   do  końca 
listopada br. 

- naliczania opłaty stałej za pobyt sześciolatków w SP przez 10 godzin dziennie.
Odpowiedź  w tej sprawie  zostanie udzielona na piśmie. 

- wysyłania zarządzeń  Wójta Gminy do Urzędu Wojewódzkiego.

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy.   Poinformował, iż  zgodnie z  art. 90 ustawy o 
samorządzie gminnym,  wójt  wysyła uchwały do nadzoru prawnego wojewody, natomiast
uchwały finansowe do RIO. Jeżeli chodzi o zarządzenia, to jest zobowiązany do wysyłania
zarządzeń  o charakterze porządkowym w ciągu dwóch dni, natomiast, jeżeli chodzi o
zarządzenia finansowe  to ma obowiązek  wysyłania do RIO. Obowiązek ten jest 

przestrzegany.

- czy rzeczywiście  w którejś z placówek oświatowych na terenie gminy Celestynów
spożywano alkohol w dniu święta Celestynowa.    

Wójt Gminy  -   poinformował, iż  opuścił obchody Dnia Celestynowa wcześniej i nic  na 
temat nie wie.

Ad. pkt. 6
Sprawozdanie z działalności między  Sesjami  i dyskusja.
Uwag nie zgłoszono.

Ad. pkt 7
Sprawozdanie z wykonania inwestycji gminnych i dyskusja.

Radny P. Rosłoniec  - poinformował, iż w sprawozdaniu z wykonania inwestycji gminnych 
w jednej z rubryk jest  zapis   „w realizacji”.  Zapis ten nic radnym  nie mówi.   Wniósł o 
dopracowanie  tego zapisu.  

Radny B. Wójcik  -   poinformował, iż na oficjalnej stronie gminy Celestynowów  znajduje się 
pozycja  pytania do Wójta. Między innymi jest tam zamieszczone pytanie podpisane przez 
rodzica  gimnazjalisty,  który  pyta   Wójta  Gminy:   „kiedy  będzie  zrealizowana 
termomodernizacja budynku ZS w Celestynowie”.
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Odpowiedź Wójta Gminy jest  następująca:  „będzie to realizowane w  2009 roku i  trzeba 
wcześniej zabezpieczyć  środki w budżecie”.  
Radny  stwierdził, iż  p. Wójt  oszukał pytającego z uwagi na to, że  środki w budżecie są  na 
to zadanie zabezpieczone.  Zapisane jest  wykonanie projektu  i realizacja 2008 rok.   Radny 
wyraził zdziwienie,  że p. Wójt  ma odwagę publicznie odpowiadać  niezgodnie z prawdą.

Ad. pkt 8
Sprawy różne.

Radny  P.  Rosłoniec  -   poprosił  o  przedstawienie  nowej  osoby zasiadającej  za  stołem 
prezydialnym.

Wójt  Gminy  -  przedstawił nowego  Z-cę Wójta Gminy  p. Wojciecha Nastula

Pan Wojciech Nastula  -  poinformował, iż  skończył politologię na uniwersytecie Kardynała 
Wyszyńskiego,  były  to studia magisterskie. W międzyczasie studiował na 5 letnim studium 
General  Europa.  Studiował   także  administrację,  a  w  tej  chwili   obecnej  uczęszcza  na 
podyplomowe  studia  menadżerskie.  Jego   kariera  zawodowa  jest  związana  z  Klubem 
Parlamentarnym  PIS-u (  nie  jest  członkiem partii).   Zaczynał  jako praktykant,  następnie 
pracował  jako  starszy  specjalista,   a  ostatnio  zajmowane  stanowisko,  to  szef  działu 
prezydialnego.  Jest to dział zajmujący się  obsługą administracyjną całego Klubu.

Radny P. Rosłoniec  -poinformował, iż  na stronie  BIP Urzędu Gminy  jest zamieszczone 
zarządzenie   z  dnia  30 września  br.  przesuwające  środki  budżetowe.  Następnie  podjęte 
zarządzenie mówi o tym,  że  zarządzenie to wchodzi w życie  z dniem  26 września br. 
Poprosił o wyjaśnienie . 

Sekretarz Gminy  -  wyjaśnił, iż obydwa   zarządzenia zostały wysłane do RIO, a  zmiana 
daty  wynikała   z  wniosku  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.   W 
zarządzeniu tym  były ujęte  środki,  które GOPS otrzymał, a które musiały być wydatkowane 
z datą wcześniejszą niż 30 wrzesień. 
Pan  Sekretarz  dodatkowo  poinformował,  iż  obowiązuje  ustawa  o  ogłaszaniu  aktów 
normatywnych.   Ponadto  przepisy  dot.  tworzenia  aktów  prawnych  mówią,  że   zasady 
demokratycznego  prawa  dopuszczają  stosowanie  aktu  prawnego  niższego  rzędu  ze 
wsteczną mocą obowiązującą.  Czy zarządzenie  zostanie utrzymane  w mocy zadecyduje 
RIO.

Radny M. Rosłoniec  - poinformował, iż  na ulicy Wojska Polskiego  zapadł się  chodnik, co 
stwarzało spore niebezpieczeństwo  dla użytkowników. Sytuacja taka trwała  około 
2  miesięcy.   Były  interwencje  mieszkańców  lecz  bezskuteczne.   Ostatecznie  dzięki 
interwencji p. Bogdana Gasa ,  usterka została  usunięta.  Podziękował  za to.

Ad. pkt 9
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół  został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. pkt 10.
Zamknięcie obrad. 
Czas trwania obrad   17:00  -  21:30               
                                                                             Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

  Protokołowała:                                                                                   Bogdan Wójcik

/Ewa Grzywacz/                                                                
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